
 Emlékeztető az ELTE TTK HÖK 
 Választmányának 2023. 02. 09-i üléséről 

 Az emlékeztetőt készítette:  Balga-Kollár Gábor 

 Az ülés helye és ideje:  Microsoft Teams,  2023. február  9. 16:00 

 Jelen vannak: 
 Szavazati joggal: Mig András (elnök), Fritz Petra (elnökhelyettes), Gombás András (kémia 
 szakterület), Polónyi Richárd (matematika szakterület), Szolnoki Fanni (biológia- és 
 környezettudományi szaketrület), Varga Ádám (fizika szakterület) 
 Az Ellenőrző Bizottság részéről: Kóczán Gergely, Hegedűs Dávid 
 Tanácskozási joggal: Tóth Katalin Zsófia, Pádár Kitti, Sarus Balázs 

 Mig András- 16:14- kor megnyitotta az ülést. 

 Az Ellenőrző Bizottság megállapította, hogy a Választmány 6 fővel határozatképes. 

 Mig András ismertette a kiküldött napirendi pontokat: 
 1. Bejelentések 
 2. Gólyabál 
 3. Gólyatábor 
 4. Az Önkormányzat helyzete 
 5. Egyebek 

 Mig András javaslata: Személyi kérdések napirendi pont felvétele. 2. pontnak. 

 (8)/2023 (II. 09.) számú választmányi határozat: Az ELTE TTK HÖK Választmánya 6 igen 
 szavazattal, egyhangúlag felvette a Személyi kérdések napirendi pontot. 

 Az ülésen elfogadott végleges napirend: 

 1.  Bejelentések 
 2.  Személyi kérdések 
 3.  Gólyabál 
 4.  Gólyatábor 
 5.  Az Önkormányzat helyzete 
 6.  Egyebek 

 (9)/2023 (II. 09.) számú választmányi határozat: Az ELTE TTK HÖK Választmánya 6 igen 
 szavazattal, egyhangúlag elfogadta a helyszínen módosított napirendet. 

 1. Bejelentések (16:17) 

 1 



 Mig András: 

 -Most kezdik az 5vös 5km futóverseny szervezését, az első szervezői megbeszélés a 
 Választmány ülése után lesz. 
 - A legutóbbi Választmányon hozott határozatnak megfelelően a HKR módosítási javaslat a 
 Kari Tanácsra beterjesztésre került. A javaslatot mind a Kari Tanács, mind pedig a Szenátus 
 elfogadta. 
 - A nyári EHÖK vezetőképző eseményéről és a következő EHÖK Küldöttgyűlés, illetve 
 HÖOK közgyűlés időpontjáról tájékoztatja a választmányt. 

 Fritz Petra: 
 -A TTK HÖK vezetőképző eseményéről tájékoztatja a Választmányt. 

 Mig András 16:21-kor lezárta az első napirendi pontot. 

 2. Személyi kérdések (16:22) 

 Mig András tájékoztatja a Választmányt a lemondás miatt be nem töltött gazdasági referens 
 tisztségről, illetve a lemondással megüresedett bizottsági helyekről. 
 A tisztség feladatainak ideiglenes ellátására Mig András felkérte Polónyi Richárdot, aki a 
 felkérést el is fogadta. Mig András javasolja, hogy az EHÖK Gazdasági Bizottságába Polónyi 
 Richárdot delegálja a Választmány. Polónyi Richárd a jelölést elfogadta. 

 Mig András ügyrendi javaslata: a titkos szavazást az ELTE TTK HÖK online 
 szavazófelületén bonyolítsák le. A javaslatot a Választmány egyhangúlag támogatta. 

 Kóczán Gergely ismerteti az online szavazás menetét. 

 (10)/2023 (II. 09.) számú választmányi határozat: Az ELTE TTK HÖK Választmánya 6 igen 
 szavazattal, egyhangúlag támogatja Polónyi Richárd EHÖK Gazdasági Bizottságba való 
 delegálását. 

 Mig András 16:30-kor lezárta a második napirendi pontot. 

 3. Gólyabál (16:31) 

 Mig András tájékoztatja a Választmányt, hogy a helyszínnek továbbra is a hajó a cél, de egy 
 másik konstrukcióban. 
 Mig András elmondja, hogy április elején lenne az esemény, ingyenes lenne a részvétel, és a 
 kalkulációk alapján 2,5-3 millió forintba kerülne. 

 Balga-Kollár Gábor: Mindenki számára ingyenes lenne, vagy csak a gólyáknak? 
 Mig András: Mindenki számára az lenne. Egy beléptetést tudunk csinálni, ahol ellenőrizzük, 
 hogy tényleg TTK-s, aki beszeretne jönni. Olyat tudunk csinálni, hogy a részvétel ingyenes, 
 de előzetes regisztrációhoz kötött. 

 Mig András: Az Önkormányzatnak van elegendő kerete a rendezvény finanszírozására a 
 maradványból és a tartalékból. 

 Gombás András:  Ha valaki külsős személyt hozna, akkor neki is ingyenes, vagy ott van 
 valami belépő? 
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 Mig András: Mindenkinek ingyenesre tervezzük, csak néhány embert érintene ez a helyzet. 
 Sok plusz munkát okozna, ha külön még jegyszedésbe kezdenénk. Több nehézséget okozna, 
 mint amennyi hasznot termelne ez a dolog. 
 Polónyi Richárd: Támogatói jegy árusítására van lehetőség? 
 Mig András: Nem tudunk semmilyen jegyet árusítani. Ha jegyet szeretnénk árusítani azt a 
 Szolgáltató Kft.-vel kellen intézni, ami plusz költségekkel jár az eseményt illetően. 
 Illetve a másik lehetőség, hogy keresünk egy másik helyszínt, ahová tudunk menni a 
 Szolgáltatóval vagy az Alapítvánnyal, de a fűtési költségek miatt azt nem tudnánk ingyenesen 
 megrendezni. 

 Pádár Kitti: A hajó, mint helyszín nagyban hozzátesz ahhoz, hogy a gólyák kárpótolva 
 legyenek az ősszel elmaradt Gólybálért. 
 Mig András: Ez a lehetőség azért is lenne jó, mert így nem kell izgulnunk, hogy meglesz-e az 
 előirányzott belépőszám, hanem tudjuk, hogy konkrétan ennyit kell fizetnünk. Nem esünk 
 abba a hibába, hogy esetleg csődközelbe visszük az Önkormányzatot. 

 Hegedűs Dávid csatlakozott a híváshoz. 

 Mig András: Határozati javaslat: Az ELTE TTK HÖK Választmány támogatja, hogy a 
 2022/2023-as tanévnek a Gólyabálját az Európa Hajón szervezze, ingyenes részvétellel. 

 Polónyi Richárd: Még előtte egy kérdés, a fellépők ezen a 2,5-3 millión felül értendők? 
 Mig András: Nem. Az egyeztetés során azt mondták, hogy 2-2,5 millió forint a hajó, és mi 
 még 500 000 forintot számoltunk rá egyéb költségekre. A 3 millió az a felső limit. 

 Polónyi Richárd kéri, hogy titkosan szavazzanak a határozatról. 

 (11)/2023 (II. 09.) számú választmányi határozat: Az ELTE TTK HÖK Választmánya 6 igen 
 szavazattal egyhangúan támogatja, hogy  az ELTE TTK HÖK online szavazófelületén 
 bonyolítsák le a Gólyabál napirendi pont szavazásait. 

 A szavazás során a kiértékelő oldalon a szavazóknak hibaüzenet jelent meg. Az EB ellenőrzi a 
 szavazás titkosságát, amelyet rendben találtak. A szavazás szabályos volt. 

 (12)/2023 (II. 09.) számú választmányi határozat: Az ELTE TTK HÖK Választmánya 6 igen 
 szavazattal egyhangúan támogatja, hogy a 2022/2023-as tanévnek a Gólyabálját az Európa 
 Hajón tartsa áprilisban, ingyenes belépéssel. 

 Mig András 16:48-kor lezárta a harmadik napirendi pontot. 

 4. Gólyatábor (16:48) 

 Mig András ismerteti a gólyatábor szervezésének lehetséges konstrukcióit. 
 3 lehetőség van: Zánka, Fonyódliget (ezek mindegyike több/egy karral közös) vagy pedig egy 
 önálló kari gólyatábor. 
 Mig András felhívja a Választmány figyelmét, hogy amennyiben önálló tábort szeretnénk 
 szervezni az Alapítvánnyal, akkor arra önkormányzati forrást nem tudnánk fordítani. 
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 Mig András: Zánka esetében nem lenne lehetőség karok szerinti elkülönülésre, közösen 
 mozogna nagyrészt az egész tábor. Fonyódligettel ugyanez a helyzet. 

 Polónyi Richárd: Zánka eseténben nem lenne lehetőség az állomásos túrára, illetve a zánkai 
 lehetőséghez van időpont? 
 Mig András: Igen, szeptember első hetén tudnánk menni, az beleszólhat kari/ szakterületi 
 eseményekbe. A tábor időpontja kötött, azon tolni nem lehet. 
 Fonyódliget esetében lenne lehetőség korábban menni, de ott alkalmazkodni kell a másik 
 karhoz. 
 Polónyi Richárd: Tavaly mennyi pénz tettünk a gólyatáborba saját keretből és mennyit EHÖK 
 forrásból. 
 Mig Andris: A saját forrásból 2-2,5 millió forint, az EHÖK részről pedig annyit kaptunk, 
 amennyi a Zánkára történő leutazás került volna. 
 Varga Ádám: Egyetértek azzal, hogy legyen külön kari gólyatábor, a visszajelzések alapján a 
 kari gólyatábornak jobban örülnének a gólyák. 
 Polónyi Richárd: Megerősíti Ádámot, illetve mennyibe kerülne fejenként a közös tábor? 
 Mig András: Erről még nem volt szó, a felső limit az 50 000 forint, de konkrét jegyárakat még 
 nem tudunk mondani. A saját szervezésű táborral ugyanez a helyzet. A reális jegyárat 
 30000-35000 forint körül látom. 

 Polónyi Richárd: Ha van olyan másik kar, aki nem szeretne a közös táborokba menni, akkor 
 van lehetőség, hogy azzal a karral közösen szervezzünk gólyatábort más helyszínen? 
 Mig András: Nem látom akadályát, de ugye akkor az szervezési problémákat okozhat, hiszen 
 közös időpont kell és hasonlók. Megfogalmazhatunk egy olyan határozatot, ami csak a Zánka 
 és Fonyódliget lehetőségeket zárja ki. 
 Gombás András reagál Polónyi Richárd szavaira. 
 Polónyi Richárd válaszol. 
 Mig András: Ha nem megyünk a közös táborba, akkor valószínű egyedül kell szerveznünk, 
 egy felmérést csinálhatunk a többi önkormányzat között, de február van, most már konkrét 
 döntéseket kellene hoznunk. Illetve 500 főre nehéz helyszínt találni, nagyobbat még 
 nehezebb, így én az önálló gólyatábort preferálom, ha nem mennénk le a közös táborba. 

 Mig András: Határozati javaslat: Az ELTE TTK HÖK Választmánya támogatja, hogy a 
 2023/2024-es gólyatábort önállóan szervezze az ELTE TTK Hallgatói Alapítvánnyal. 

 (13)/2023 (II. 09.) számú választmányi határozat: Az ELTE TTK HÖK Választmánya 6 igen 
 szavazattal egyhangúan támogatja, hogy a 2023/2024-es gólyatábort önállóan szervezze az 
 ELTE TTK Hallgatói Alapítvánnyal. 

 Mig András: Kicsit beszéljünk arról, hogy mit szeretnénk ebben a gólyatáborban. 
 Polónyi Richárd: Hogy ne legyen drága, szervezhetnénk rövidebbre, és akkor ezt 
 kompenzálhatnánk orientációs napokkal. A szakosnapot felesleges gólyatáborban 
 megszervezni, más kari/szakterületi programokkal lehetne egyben tartani. 
 Mig András: Ezen lehet gondolkodni, de a tábornak van egy protokoll része, ahová illik 
 meghívni a Dékán és Dékánhelyettes Urakat, intézet igazgatókat. 
 Kérem, hogy hozzunk egy javaslatcsomagot, hogy mi alapján keressünk helyszínt. 

 Többek is a sátras megoldást támogatják, de jobban kiépített vizesblokkal. 
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 Mig András 17:23-kor lezárta a negyedig napirendi pontot. 

 5. Az Önkormányzat helyzete (17:23) 

 Sarus Balázs csatlakozott a hívásba. 

 Mig András tájékoztatja a Választmányt, hogy rövid időn belül el fognak fogyni a póttagok, 
 illetve a megüresedő tisztségviselői helyekre is egyre nehezebb embereket találni. Ennek 
 orvoslására a Nyúz újraindítását és a minél több ember bevonását célzó eseményekre 
 fektetnének hangsúlyt. 

 Mig András 17:28-kor lezárta az ötödik napirendi pontot. 

 6. Egyebek (17:28) 

 Mig András: Az egyetemi bérrendezésről szól pár szót, illetve a következő félévben 
 szeretnének rendszeresen tartani tisztségviselői üléseket. 

 Mig András 17:36– kor lezárta az ülést. 
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